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Континуираном сарадњом коју 
са вама снажно градимо дуги 

низ година залажемо се за бољи 
квалитет живота на Савском вен
цу. Свесни да се успех не постиже 
преко ноћи, приоритетно решава
мо изазове са којима се сусрећемо 
и спроводимо планове, јер је сва
ки корак који заједно направимо 
изузетно важан за остварење дуго
рочних циљева. Поверење које 
нам неизмерно пружате доприно
си још бољем постизању наше ви
зије, а то је да удружено наставља
мо да унапређујемо нашу општину.

Реализоване активности у 
трећем кварталу посветили смо 
деци и младима, али и старијим 
суграђанима. Поклонили смо свим 
првацима у основним школама на 
територији Савског венца торбе и 
школски прибор за срећан пола
зак у школу. Одржали смо „Дечје 
летње игре“ и „Спортски дечји 
камп“ за најмлађе становнике. 
Најстарије суграђане смо водили 
на бесплатне излете на Сребр
но језеро, а такође успешно смо 
спроводили пројекат „Пензио
нерске картице нове генерације“ 
намењен сениорима и отворили 
први „Услужни сениор сервис“ у 
згради Општине. Наставили смо 
са активностима сарадње са Цен
тралним округом града Москва, 
одржане су узајамне посете руске 
делегације Београду, као и по
сета представника Општине 
Савски венац Москви, а при
суствовао сам и свечаном 
опроштајном пријему амба
садорке НР Кине Чен Бо.

Обновљен је парк 
код Војне гимна зије, 
изводи ли су се и радо
ви на те кућем одржа
вању основних школа 
на Савском венцу, а 
екопатрола спро
водила је редовну 
акцију чишћења 
и уређења тери
торије општине. 
Основцима и мла

дима уручили смо сертификате 
за успешно завршене бесплатне 
курсеве страних језика, а награди
ли смо и најбоље ђаке са Савског 
венца: вуковце и ђаке генерације.

Потписали смо уговоре о по
моћи избеглицама и интерно ра
сељеним лицима, као и уговор 
са Министарством енергетике о 
суфинансирању програма енер
гетске санације домаћинстава. На
ставили смо са реализацијом спо
разума о сарадњи Општине Савски 
венац са СД „Црвена звезда“ и ор
ганизовали смо и бесплатно крста
рење „Сава у срцу“ за грађане Сав
ског венца. Реализован је пројекат 
„Кућица здравља“ на територији 
општине и обележена је слава 
Општине Савски венац.

Организоване су различите 
бесплатне спортске активности за 
млађе и старије суграђане, у Кући 
краља Петра реализовани су раз
личити културни програми, а Ту
ристичка организација Савски ве
нац учествовала је на Београдском 
карневалу бродова.  Када се ради о 
бесплатним превентивним актив
ностима које општина редовно ор
ганизује, грађани су и током овог 
периода имали прилику да обаве 
своје здравствене прегледе. 

Наша врата су увек отворе
на за све суграђане. Дођите 
да разговарамо и заједно 
чинимо да Савски венац буде 

још боље и лепше место 
за живот. 

 

 

  

Милош Видовић
Председник  

ГO Савски венац

уводна реч Скупштина ГО Савски венац

Септембар 2023. 3

Информатор о раду и животу Градске општине Савски венацwww.savskivenac.rs

Септембар 2023.2

САДРЖАЈ
Уводна реч .................................. 2

Скупштина ГО  
Савски венац ............................ 3

Од идеје до  
реализације  .............................. 4

Топ тема  ...................................... 6

Moј Савски венац има .......... 8

У фокусу ....................................10

За наше грађане ....................12

У сарадњи са ............................16

Дешавања  
на Савском венцу .................19

Култура надохват руке .......22

Превентива  
пола здравља ........................... 25

Бесплатни програми ............. 26

Важни телефони ....................27

Бирограф
Земун

СЕПТЕМБАРСКО ИЗДАЊЕ
2023.

Излази тромесечно

CIP -  Каталогизација у публикацији 
Народна библиотека Србије

352(497.11)

       САВСКИ венац : информатор о раду и 
животу Градске општине. - Год. 1, бр. 1 
(1972)-     . - Београд : Градска општина 
Савски венац, 1975-     (Земун : Бирограф). 
- 30 cm

Доступно и на: http//www.savskivenac.rs  
- Тромесечно.
ISSN 1820-2284 = Савски венац
COBISS.SR-ID 19188738 

ОДРЖАНА ДВАДЕСЕТ ПРВА СЕДНИЦА 
СКУПШТИНЕ ГО САВСКИ ВЕНАЦ

На двадесет првој седници Скупштине ГО Савски венац, одржаној 07. септембра 2023. годи
не, пред одборницима су се нашле укупно три тачке дневног реда. 

У оквиру друге тачке дневног реда, одборницима је изложен Извештај о извршењу Одлуке 
о буџету Градске општине Савски венац за период јануар–јун 2023. године.

Поштовани грађани, 

2061-754; 2061-905



4

EКО-ПАТРОЛА СВАКОДНЕВНО У АКЦИЈИ ЧИШЋЕЊА И УРЕЂЕЊА САВСКОГ ВЕНЦА

Екопатрола ГО Савски ве
нац интензивно ради на 

уређењу јавних зелених повр
шина на територији општине. 
На иницијативу грађана у току 
ове године уређено је преко 
70 јавних површина на тери
торији општине.

Пројекат „Екопатрола“, 
као заједнички пројекат 
Општине и грађана, доприно
си лепшем и уређенијем из
гледу Савског венца. Посло
ви које обавља Екопатрола 
обухватају кошење траве, са
купљање лаког отпада, ук
лањање мањих депонија, 
уређење урбаних џепова и 
осталих јавних површина.

ОБНОВЉЕН ПАРК КОД ВОЈНЕ ГИМНАЗИЈЕ

Председник Градске општине Савски венац Милош Ви
довић обишао je са градоначелником Београда Алек

сандром Шапићем и директором ЈКП „Зеленило–Београд“ 
Слободаном Станојевићем, обновљени парк код Војне 
гимназије, где су завршени радови на санацији свих пе
шачких стаза, изградњи дечјег игралишта, кошаркашког 
терена, теретане на отвореном и простора за одмор.

Председник Видовић и градоначелник Шапић задовољ
ни су новим изгледом парка.

„Овакве ствари изузетно су важне, али због великих 
пројеката заборављамо оно што чини свакодневни живот 
Београђана, а то су уређене зелене површине са бројним 
садржајима. Сигуран сам да ће парк житељима овог дела 
Савског венца, али и свим Београђанима бити максимално 
на услузи и да ће га радо посећивати.“, навео је Шапић.

Градоначелник је 
на јавио да ће парк имати и ограђен део за кућне љубимце, који су се иначе 
у бројним већим парковима у Београду показали као изузетно корисни. Та
кође је додао да се разговарало и о ђубријерама које треба да имају поклоп
це, како ветар или птице не би разносили смеће.

Председник општине Милош 
Видовић је захвалио Граду и ЈКП 
„Зеленило–Београд“, јер су ува
жили молбу општине Савски ве
нац да се парк код Војне гимна
зије комплетно реконструише.

„У претходном периоду 
заједничким снагама смо обно
вили и изградили више од 20 
дечјих игралишта на Савском 

венцу. Поред овог парка, реконструисан je и парк „Три кључа“ код Мостарске петље, а такође смо обновили и иг
ралишта у насељу „Стјепан Филиповић“, Палацковој и Улици Павла Јуришића Штурма. Општина је отворила и први 
еко парк у склопу комплекса Топчидерског парка“, навео је Видовић и најавио у наредном периоду изградњу још 
једног новог дечјег игралишта на Дедињу, у близини улица Флоре Сендс и Миће Орловића на ком се тренутно ради.

Грађани могу пријавити запуштене јавне површине Еко-патроли на мејл:  Грађани могу пријавити запуштене јавне површине Еко-патроли на мејл:  ekopatrola@savskivenac.rs ekopatrola@savskivenac.rs 
или попуњавањем обрасца који се налази на званичној интернет страници Општине.   или попуњавањем обрасца који се налази на званичној интернет страници Општине.   

Образац се предаје на писарници Општине сваког радног дана од 07.30 до 15.30 часова.Образац се предаје на писарници Општине сваког радног дана од 07.30 до 15.30 часова.

ПOСЛЕПРЕ

Малешко брдо – игралиште

САВСКИ ВЕНАЦ БРИНЕ О НАЈСТАРИЈИМА:  
ОТВОРЕН УСЛУЖНИ СЕНИОР СЕРВИС У ПРОСТОРИЈАМА ОПШТИНЕ

„Брига о најстаријим суграђанима један је од наших 
приоритета, јер се успех локалне заједнице огледа у ква
литету живота грађана, али и солидарности и пажњи коју 
посвећујемо старима. С идејом да нашим сениорима на 
једном месту омогућимо све информације о бесплатним 
програмима које могу да користе, као и правну помоћ и 
друге услуге, отворили смо Услужни сениор сервис“, ре
као je председник  Градске општине Савски венац Ми
лош Видовић, након што је представљен нови сервис за 
подршку најстаријим житељима општине.

На шалтеру Услужног сениор сервиса пензионери могу 
да се информишу и пријаве за бесплатне програме које 
нуди општина, да добију информације о пензионерској и 
Београдској картици, правну помоћ, као и помоћ приликом 
попуњавања образаца, подношења захтева и завршавања 
других административних обавеза у општини.

Према речима председника Видовића, циљ је да се 
олакша живот старијих грађана, али и да се сениори у 
складу са њиховим жељама и могућностима укључе 
у активности од значаја за квалитетнији и активнији 
живот у трећем добу.

„Оснивањем Услужног сениор сервиса објединили 
смо на једном месту све информације о бесплатним 

програмима које организује општина у циљу подстицања културнозабавних, спортскорекреативних, образовних 
и других активности припадника трећег доба. Сениори
ма са Савског венца на располагању је низ бесплатних 
програма, које реализујемо у различитим терминима 

током године, а по
ред тога за њих ор
ганизујемо и дру
жења, трибине на 
тему здравља и 
мноштво других 
садржаја. Као одго
ворно руководство 
трудимо се да по
дигнемо квалитет 
живота свих грађа
на Савског венца, а 
нарочито водимо 
рачуна о потреба
ма најстаријих суг
рађана који од да
нас имају и свој сервис у општини“, истакао је Видовић.

Једнодневни и дводневни излети, обуке за коришћење рачунара и мобил
них телефона, курс енглеског језика, креативне радионице, улазнице за му
зеје, позоришта и Бео зооврт, рекреативно пливање, јога, плес, само су неки 
од бесплатних програма које је сениорима омогућила Градска општина Сав
ски венац.

Услужни сениор сервис је на располагању пензионерима и старијим суг
рађанима са Савског венца сваког радног дана од 7.30 до 15.30 сати у згради 
Општине, Кнеза Милоша 69, као и на број телефона 011 2061  913.
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од идеје до реализације



Са циљем даљег развоја и проширења сарадње у оквиру Протокола о сарадњи, који су општина Савски ве
нац и Централни административни округ Града Москва потписали 2017. године, овог лета организоване су 

узајамне посете двеју делегација.
Након што је почетком јула Савски венац посетила руска делегација, крајем августа је српска делегација, на 

челу са председником Милошем Видовићем боравила у тродневној посети Москви.
Домаћин гостима из Београда био је председник Централног округа Москве Владимир Говердовски. 
Током сусрета размењена су искуства и прецизиране будуће активности на имплементацији Протокола о 

сарадњи, уз акценат на продубљивању партнерства.
Председник општине Савски венац Милош Видовић захвалио је руском колеги на топлој добродошлици и 

пријему и похвалио дугогодишњу сарадњу између две општине изразивши спремност за наставак и ширење 
сарадње у складу са Протоколом.

„Ова посета је јако важна за продубљивање и унапређење сарадње између наше две општине, као и разме
не искустава у циљу унапређења услуга које пружамо грађанима. Домаћини  су нам представили савремени 
систем и методе контроле комуналног одржавања територије округа, а упознали смо се и са програмом „“Мос
ковска дуговечност”, једним од важнијих социјалнодруштвених пројеката.“ – објаснио је Видовић додајући 
да српски и руски народ имају традиционално братске односе које ће, уз узајамно поштовање и уважавање, 
наставити да негују и убудуће.

топ тема
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НАСТАВАК СРПСКО-РУСКЕ САРАДЊЕ:
УЗАЈАМНЕ ПОСЕТЕ ДЕЛЕГАЦИЈА САВСКОГ ВЕНЦА 

И МОСКОВСКОГ ЦЕНТРАЛНОГ ОКРУГА 

Владимир Говердовски  истакао да се између 
Москве и Београда и даље води активан дијалог, 
који обухвата широк круг питања билатералне са
радње. 

„Ми високо оцењујемо партнерске и пријатељске од
носе са општином Савски венац“, рекао је Говердовски 
и изразио заинтересованост за успостављање успешне 
партнерске сарадње и реализацију раније постигнутих 
договора.

Гости из Београда имали су прилику и да посете парк 
„Зарадје“, Московски урбанистички форум, Храм Христа 
Спаситеља и стадион „Лужники“.

Информатор о раду и животу Градске општине Савски венацwww.savskivenac.rs

Парк „Зарадје”

Московски урбанистички форум
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Поред тога, поручио бих им и да верују увек у себе, буду упор
ни и доследни и да никада не одустају од својих снова, што је 
посебно битно за моје вршњаке. 
8. Због чега волите глуму и када се јавило такво интересо
вање?

Моја љубав према глуми започела је сасвим случајно. 
Прво је то било кроз интересовање за филм и ТВ, а након тога 
је Општина Савски венац позвала децу са своје територије да 
се прикључе школи глуме „Корша“ и ја сам одлучио да кренем 
у ту школу, што је за мене био велики изазов и почетак не
чег новог.  Захваљујући овом пројекту Општине, ја сам кроз 
опуштену атмосферу, али и креативну дисциплину у школи 
глуме, заволео сценски наступ који ми даје слободу и пружа 
самопоуздање.
9. Ко вам је највећа подршка, а ко критичар?

Највећа и подршка и критичари су моји родитељи, јер ми 
они увек желе најбоље  и захваљујући томе ја могу да напре
дујем и пружим највише што могу у том тренутку.

10. Какве утиске носите из школе глуме „Корша“? 
Захваљујући школи глуме „Корша“ заволео сам сценски 

наступ и глуму, ту се осећам као код куће. Кроз другарс
ку атмосферу и игру, ушао сам у потпуно нови свет за мене. 
Схватио сам да је глума озбиљно занимање, а не само игра. 
Кроз креативну дисциплину и разне вежбе сам учио, стицао 
самопоуздање и слободу за сценски наступ. Такође, упознао 
сам нове другаре, различитих генерација, са сличним инте
ресовањима. Надам се да ћу, заједено са другарима, уз фан
тастичну подршку коју имамо од наставника глуме Данијела 
Корша, у наредном периоду још више напредовати. 
11. Ваше примарно интересовање је глума, бавите ли се још 
нечим, спортом можда? 

Тренутно се не бавим спортом, осим што са другарима, 
када имамо слободног времена, рекреативно играмо фудбал 
сви заједно. Волим са татом да одем на баскет. Раније сам тре
нирао капоеру, борилачку вештину, али због других обавеза 
сам престао.
12. Како усклађујете школске обавезе са ваннаставним актив
ностима?

Да бих могао да уживам у ваннаставним активностима и 
у слободном времену, прво завршим све обавазе које имам 
везано за школу, било да је то домаћи или учење и вежба за 
контролни, писмени, па тек након тога се посвећујем мојим 
хобијима.
13. Остане ли Вам слободног времена и како га проводите?

Након што завршим све обавезе везане за редовну школу 
и затим школу глуме, уживам у слободном времену. 

То време проводим као и сви моји вршњаци. Најчешће чи
там књиге и стрипове, гледам спортске утакмице и филмове, 
возим тротинет, проводим време са друштвом…
14. Какви су Вам планови за даље школовање и чиме бисте 
волели да се бавите након завршеног школовања?

Тренутно не знам у ком правцу ће ићи моје даље школо
вање, али из ове перспективе волео бих да се бавим филмом 
и глумом.

Д А Н И Ј Е Л  К О Р Ш А  
глумац и оснивач школе глуме „Kорша”

1. Како фунционише и од када постоји школа глуме „Корша“?
Школа глуме постоји од 2018. године, покренута је на моју иницијативу. Због 

честог распитивања околине да ли имам школу глуме, како преко друштвених 
мрежа, тако и лично, стекао сам утисак да би школа глуме била нешто забавно 
чиме се могу бавити.
2. Реците нам нешто више о пројекту и сарадњи са Општином Савски венац на истом?

Тек основана школа имала је комерцијални карактер и бројала је 2018. преко 
170 полазника. Међутим, брзо сам схватио да је то тешко одрживо уколико желим 
да задржим квалитет наставе и посветим се сваком полазнику подједнако и до
вољно.  

Из тог разлога сам се 2021. обратио људима у Општини Савски Венац и изнео 
проблем везан за ову врсту садржаја која се нуди на нивоу целог града. Данас су 
свуда у понуди школе глуме скупих чланарина са великим групама у којима пре
давач не стиже да се посвети полазницима у довољној мери. Сâм сам учествовао у 
томе и потражио сам алтернативу. Када сам био дете није постојало пуно школа глуме, био је „Дадов“ на Врачару и да њега 
није било питање је да ли бих се ја бавио овим послом данас, под знаком питања биле би и многе друге суштински важне 
ствари за моју и личности многих других који су своје уточиште тада нашли у аматерском позоришту, које за узврат није 
тражило ништа осим талента и жеље за радом. 

Ово је мој допринос да се одужим овом граду за то што ми је пружио васпитање и социјализацију међу онима чија 
интересовања делим. Општина Савски Венац је то данас клинцима, пружа им могућност за безусловни избор у животу.

Школа ће и овог октобра отворити врата младима са општине Савски венац који желе да нађу себе у уметничким 
водама, отвориће врата месту које развија машту, креативност, емпатију, саосећајност, разумевање што је, сложићете 
се, данас важније него икада. А неко од њих ће баш из ове школице изабрати и професију на даскама које живот значе.
3. Како сте задовољни успехом полазника и да ли бисте неког посебно истакли?

Данас школа броји мањи број полазника, али то је одабрана екипа која не пропушта ни један час, то су клинци тален
товани и пожртвовани за ствари око којих су страствени. Они ту долазе зато што они то желе, то су њихова интересовања 
и избори. Један од њих је и Мирко – млад, вредан, радознао дечак, који расте у озбиљног и доброг човека.

М И Р К О  К Р К О Б А Б И Ћ  
ученик VII разреда Основне школе ,,Петар Петровић Његош” и полазник школе глуме ,,Корша”

Општина Савски венац поносна је на младе таленте који 
живе на нашој територији. Један од њих је и Мирко Крко

бабић, ученик седмог разреда ОШ „Петар Петровић Његош“, 
који се осим одличног успеха у школи истакао и глумачким 
талентом у школи глуме „Корша“, коју Општина Савски венац 
подржава кроз пројекат бесплатне школе глуме намењене 
основцима од петог до осмог разреда и средњошколцима са 
територије општине.  

Бесплатна школа глуме деци и младима са Савског венца 
на располагању је већ три године, а реализује се у Дечјем кул
турном центру „Мајдан“.

Мирко Кркобабић испричао нам је  како се његов таленат 
за глуму развијао, какве утиске носи из школе глуме, чиме 
жели да се бави у будућности, али и шта воли на Савском вен
цу и шта би променио у својој општини.
1. Шта Вам је прва асоцијација на Савски венац?

Када помислим на Савски венац, прво што ми падне на па
мет јесте река Сава, али и зеленило и паркови који улепшавају 
нашу општину.
2. Да ли сте поносни на своју општину и ако јесте, због чега?

На своју општину сам највише поносан због њене богате 
историје и историјских знаменитости које се налазе на њеној 
територији, али не могу да заборавим ни оно што ја највише 
волим код ње, а то је природа која је краси. Поносан сам јер 
на територијии Савског венца постоји много уређених парко
ва и места где могу да се играм и проводим време са својим 
другарима. Општина се много развија и мења последњих го
дина, па су тако и неки делови лепши него пре.
3. Када би Вам дошао пријатељ из иностранства шта бисте му 
показали на Вашој општини и због чега?

Када би ми дошао пријатељ из иностранства радо бих му 
показао Савски венац, али посебно бих  волео да га одведем 
на места која волим редовно да посећујем са својим роди
тељима, а то су: Салон стрипа у Срећној галерији СКЦ, скулп
туру Мрђана Бајића која повезује Калемегдан са реком Савом, 
Музеј афричке уметности, Мањеж парк, Топчидерски парк, 
Хајд парк, као и Факултет ликовних уметности, где су моји ро
дитељи студирали, а који има прелепо двориште са одливком 
скулптуре Микеланђеловог Мојсија.
4. Коју идеју бисте волели да реализује Општина Савски ве
нац?

Највише бих волео да Савски венац задржи свој аутенти
чан дух, да у њему буде што више зеленила, и да наставе да 

се уређују паркови, јер је то најпотребније за моју генерацију 
али и старије генерације, како бисмо проводили што више 
времена у природи дружећи се и бавећи се спортом.
5. Где Вам је кутак за опуштање на Савском венцу, да ли имате 
омиљени парк?

Највише времена проводим у дворишту наше школе „Пе
тар Петровић Његош“ са другарима из школе, али волимо да 
се опустимо и уживамо у парку Мањеж, који је мој омиљени 
парк на територији општине. 
6. Шта знате о историји Савског венца?

Историјат Савcког венца је веома богат. Наш Савски венац 
познат је по Белом двору који је изграђен 1937. године,  као и 
по дворском комплексу који је препознатљив по српскови
зантијском стилу. Знам и да се у Топчидерском парку налази 
кућа кнеза Милоша, која је саграђена 30их година XIX века 
и да је данас то музеј. Стара железничка станица Београд по
тиче из XIX века. Када је у питању новија историја XX века, 
познато ми је да се у Музеју Југославије налази гроб бившег  
председника СФРЈ Јосипа Броза Тита. Још једна знаменитост 
Савског венца је и неизоставна Хала 1 Београдског сајма која 
је грађена средином XX века и која је због архитектонских ре
шења и начина изградње проглашена  за споменик културе.
7.  Шта бисте поручили својим вршњацима? Који савет бисте 
им дали?

Рекао бих им оно што су мене моји родитељи научили, а то 
је да буду увек искрени и поштени, мислим да је то најважније. 

Информатор о раду и животу Градске општине Савски венац
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БИОГРАФИЈА: 

Мирко Кркобабић рођен је 2010. године 
на Савском венцу, где и живи са својом 

породицом. Ученик је VII разреда 
Основне школе „Петар Петровић 
Његош“. Одличан је ђак и учесник 

бројних такмичења из историје. Воли 
да чита, пише, а хоби му је глума и 

филм. Похађа школу глуме „Корша“.

мој Савски венац има... младе таленте



У оквиру традиционалне акције даривања ђака првака, Општина Савски венац обезбедила је торбе и 
комплетан школски прибор за све прваке основних школа са територије општине. Председник Милош 

Видовић и општински функционери обишли су основне школе, пожелели добродошлицу најмлађим ђаци
ма и уручили им поклоне.

Осим текућих одржавања свих основних школа на Савском венцу ове године је отворен први Екопарк на 
Савском венцу, обновљен парк код Војне гимназије, а обезбеђени су бесплатни термини за спорт и рекреацију 
у комплексу Спортско село. Такође, организован је и бесплатни летњи спортски камп за децу, приређена је 
манифестација „Дечје летње игре“, обезбеђене су награде за најбоље тимове у оквиру пројекта за младе „Твоја 
идеја у твојој заједници“, а нису заборављени ни најбољи ђаци осмаци који су добили вредне поклоне.

у фокусу
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П О К Л О Н  ТО Р Б Е  И  Ш К О Л С К И  П Р И Б О Р П О К Л О Н  ТО Р Б Е  И  Ш К О Л С К И  П Р И Б О Р 
П Р В А Ц И М А  З А  С Р Е Ћ А Н  П О Л А З А К  У  Ш К О Л УП Р В А Ц И М А  З А  С Р Е Ћ А Н  П О Л А З А К  У  Ш К О Л У

Б Р И ГА  О  Д Е Ц И  У  Ц Е Н Т Р У  П А Ж Њ Е  Б Р И ГА  О  Д Е Ц И  У  Ц Е Н Т Р У  П А Ж Њ Е  
О П Ш Т И Н Е  С А В С К И  В Е Н А ЦО П Ш Т И Н Е  С А В С К И  В Е Н А Ц

Општина Савски венац издваја знатно већа средства када је улагање у образовање у 
питању и посебну пажњу усмерава потребама најмлађих суграђана. Са жељом да ђаке прваке 

подстакне на што боље учење, а родитељима да помогне да уштеде у кућном буџету, 
Општина је и ове године прваке опремила торбама и комплетним прибором који садржи све 

што им је потребно за почетак школе.
Улагање у децу и њихово образовање остаје приоритет Општине Савски венац која наставља 

да брине о потребама малишана и труди се да им обезбеди срећно детињство и што 
садржајније и безбрижније услове за живот и одрастање. У оквиру традиционалне акције 

даривања ђака првака, поклоне je добило 350 ученика у девет школа на Савском венцу.
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„ С А В А  У  С Р Ц У ” 
Г РАЂ А Н И  С А В С К О Г  В Е Н Ц А  Б Е С П Л АТ Н О  К Р С ТА Р И Л И  Б Р ОД О М  

У  О Р ГА Н И З А Ц И Ј И  О П Ш Т И Н Е

У организацији Општине грађани Савског венца, љубитељи реке Саве и природе уживали су бесплатно 
крстарећи бродом у оквиру акције „Сава у срцу“. Током једноипочасовне вожње бродом, у два термина, 

преко 250 грађана, имало је прилику да чује све о реци Сави, Савском венцу и Београду из угла познатог 
новинара, туристичког водича и суграђанина Зорана Николића.

Акција „Сава у срцу“ организована је поводом обележавања Међународног дана реке Саве.

УЛАГАЊЕ У ОБРАЗОВАЊЕ ДЕЦЕ И МЛАДИХ
УРУЧЕНИ СЕРТИФИКАТИ ПОЛАЗНИЦИМА КУРСЕВА СТРАНИХ ЈЕЗИКА  

У ОРГАНИЗАЦИЈИ ОПШТИНЕ САВСКИ ВЕНАЦ

Поводом завршетка бесплатних курсева страних 
језика за децу и младе са Савског венца у Kанцела

рији за младе ГО Савски венац приређено је свечано 
уручивање потврда полазницима. 

Током тромесечног курса основци са територије 
општине Савски венац, као и млади од 15 до 30 годи
на, имали су прилику да похађају различите курсеве 
страних језика.

Ученици основних школа су похађали курсеве ен
глеског, немачког, руског и италијанског које је Град
ска општина Савски венац организовала у сарадњи 
са Школом страних језика ,,Ђуро Салај”.

Млади су могли да одаберу један од осам курсева страних језика, које сада већ традиционално за њих 
организује Канцеларија за младе.

Том приликом је чланица Већа ГО Савски венац, задужена за омладину и Канцеларију за младе Ана Марин
ковић честитала свим полазницима на постигнутом успеху, уложеном труду и интересовању да науче неке 
од страних језика током тромесечног програма који им је бесплатно обезбедила Општина и Канцеларија за 
младе општине Савски венац. 

Маринковић је истакла да, на 
задовољство Општине, из године 
у годину влада све веће интере
совање младих да стичу додатна 
знања и језичке вештине и да ће 
Општина наставити да улаже у об
разовање, јер је оно од кључног 
значаја за подстицај личног развоја 
и пружа младима веће могућности 
за запошљавање и напредовање.

НАГРАЂЕНИ НАЈБОЉИ ЂАЦИ СА САВСКОГ ВЕНЦА
ОД ОПШТИНЕ ПОКЛОН ВАУЧЕРИ ЗА ВУКОВЦЕ И СПОРТИСТЕ,  

А ЗА ЂАКЕ ГЕНЕРАЦИЈЕ И ЕЛЕКТРИЧНИ ТРОТИНЕТИ

У Свечаној сали Oпштине Савски венац додељене 
су награде и признања за постигнут изванредан 

успех током осмогодишњег школовања носиоцима 
Вукове дипломе, спортистима и ђацима генерације са 
територије општине.

Председник oпштине 
Милош Видовић и члан 
Већа Владимир Павло
вић уручили су  том при
ликом вредносне вауче
ре за куповину спортске 
опреме у „Sport Vision“ 
радњама у износу од 
10.000 динара вуковцима 
и спортистима генера
ције, а ђацима генера
ције вредносне ваучере 
у износу од 20.000 динара и електричне тротинете, као 
поклон изненађење.

Честитајући ученицима на постигнутим изванред
ним резултатима и успеху, Видовић је истакао да су они 
пример који треба да следе генерације ђака које долазе.

„Ви сте понос ваших родитеља, али свакако и наш. 
Зато ћемо као Општина наставити да подржавамо, сти
мулишемо и награђујемо највредније ученике како би и 

током даљег школовања наставили са добрим резулта
тима.“, поручио је Видовић додајући да је циљ руковод
ства Општине да помогне ученицима, али и да олакша 
и смањи трошкове родитељима, па је тако и ове године 

Општина организовала 
бесплатну припремну на
ставу за све ученике за
вршних разреда основне 
школе, како би обнови
ли стечено знање и што 
боље се припремили за 
полагање мале матуре и 
упис у средње школе.

„Организујемо и бес
платне курсеве језика 
и бројне спортске про

граме. Улажемо у уређење школа, вртића и изградњу 
и уређење што више паркова и дечјих игралишта, све 
у циљу да обезбедимо што боље услове за одрастање 
будућих генерација.“, закључио је председник Милош 
Видовић.

Ове године награђено је 65 најбољих ученика, 51 ву
ковац, троје спортиста генерације и 11 ђака генерације.

Електрични тротинети су обезбеђени уз пoмоћ ком
панија „Comtrade“ и „Dex d.o.o.“.
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БЕСПЛАТНИ ИЗЛЕТИ НА СРЕБРНО ЈЕЗЕРО ЗА ПЕНЗИОНЕРЕ СА САВСКОГ ВЕНЦА
СРЕБРНО ЈЕЗЕРО ЈЕ У ЧЕТИРИ ТЕРМИНА ПОСЕТИЛО ПРЕКО 400 СЕНИОРА  

СА САВСКОГ ВЕНЦА

Овог лета је за пензионере са Савског венца Општина ор
ганизовала бесплатне излете на Сребрно језеро. Најс

тарији суграђани уживали су у лепотама природе једне од 
најпопуларнијих туристичких дестинација у Србији. Оби

лазак најзанимљи
вијих локалитета и 
знаменитости упот
пунило је дружење 
суграђана. Осим ле
пих утисака и број
них анегдота које 
учесници овог про
грама увек понесу 
са путовања, ту су и 
нова пријатељства 
која се стичу на из
летима, због чега је 
овај вид бесплатних 
активности најпопу
ларнији међу пензи
онерима са Савског 
венца. У пратњи из
летника све време 
је била и лекарска 
екипа.

У овом циклусу излета Сребрно језеро је по
сетило преко 400 сениора. ГО Савски венац већ 
седам година редовно организује бесплатне из
лете за пензионере, са циљем да њихово слобод
но време испуни квалитетним и занимљивим 
садржајем. До сада је преко пет хиљада старијих 
становника у организацији Општине обишло 
бројне туристички привлачне локалитете у Ср
бији, а сваке године ова врста активности наила
зи на велики одзив наших суграђана. Када је реч 
о пројекцији и планирању садржаја које Савски 
венац спроводи за све старосне категорије, циљ 
је да они који су заинтересовани за учешће у 

различитим пројектима Општине имају још већу 
могућност да свој квалитет живљења употпуне 
бољим искуством и на овај начин буду директни 
учесници даљег друштвеног раста и развоја. У 
плану је наставак решавања бројних изазова са 
којима се сусрећу суграђани, а ова иницијатива 
која се континуирано спроводи за сениоре биће 
одржива и у будућности. 

Најстарији суграђани су у протеклом перио
ду, у организацији Општине Савски венац, по
хађали и бесплатне курсеве енглеског језика, 
коришћења рачунара и  мобилних телефона . 
Интересовање за све видове едукативног, за
бавног и спортског садржаја је велико, а општин
ско руководство ће, као и до сада, наставити да 
брине о потребама најстаријих житеља и да за 
њих припрема бројне бесплатне програме.
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РАДОВИ НА ТЕКУЋЕМ ОДРЖАВАЊУ ОСНОВНИХ ШКОЛА НА САВСКОМ ВЕНЦУ
ОПШТИНА УЛАЖЕ У БУДУЋНОСТ ШКОЛАРАЦА

Током лета изводили су се ра
дови на текућем одржавању 

у девет основних школа на Сав
ском венцу, за чије одржавање 
Општина сада издваја знатно 
више средстава. Школе су до
биле лепше рухо и нови сјај, а у 
оквиру радова овог лета крече
не су учионице, ходници и свла
чионице, комплетно обновљени 
тоалети и замењена врата, а сви 
радови у оквиру овог пројекта 
спроводе се у складу са захте
вима управе школа. Такође, на 
списку радова нашла се и замена 
ограде, као и санирање трибине 
на спортским теренима ОШ „Сте
фан Немања“, обнова фасаде јед
не стране школске зграде и до
датна поставка спољашње рампе 
за колица на улазу у фискултурну 
салу у ОШ „Војвода Мишић“.

Општина улаже у будућност 
школараца и активно се труди 
да побољша услове рада у свим 
основним школама на својој те
риторији. Акција кречења учио
ница олакшава деци да своје 
школске дане могу да проводе 
у уређеним и лепшим просто
ријама. Брига о деци и уређење 
образовних институција је један 
од приоритета Општине, а у том 
правцу се наставља реализација 
стратешког плана и у будућности. 
Тиме показујемо да све што ради
мо, чинимо баш због најмлађих 
суграђана како би им омогућили 
још лепше и уређеније место за 
школовање и одрастање. 

ОСНОВНЕ ШКОЛЕ САДА ИМАЈУ НОВИ СЈАЈ

У фокусу рада Општине као и до сада остаће деца и њихове потребе, све са циљем 
континуираног улагања у њихов развој и активности које могу малишанима да обезбеде 

боље услове за рад и лепше место за учење и одрастање на Савском венцу.

ПOСЛЕ

ПOСЛЕ

ПРЕ

ПРЕ

OШ „Радојка Лакић“

ПOСЛЕПРЕ

OШ „Стефан Немања“

ПOСЛЕ

ПOСЛЕ

ПРЕ

ПРЕ

OШ „Војвода Мишић“
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УСПЕШНО ЗАВРШЕН ПРОЈЕКАТ ДОМА ЗДРАВЉА И ОПШТИНЕ
ОБАВЉЕНО 4.000 БЕСПЛАТНИХ ПРЕГЛЕДА У „КУЋИЦИ ЗДРАВЉА“  

НА САВСКОМ ВЕНЦУ

Кућица здравља, као својеврстан облик мобилне амбуланте, то
ком две недеље у јулу месецу омогућила је грађанима и посе

тиоцима на Савском венцу (Сава Променади) потпуно бесплатне  
прегледе у циљу превенције различитих болести.

Поводом завршетка циклуса бесплатних превентивних пре
гледа, председник општине Савски венац Милош Видовић иста
као је да су резултати акције  изванредни, а радује и велика свест 
суграђана о здравственој превентиви.

„Пројекат „Кућица здравља“ реализовали смо заједно са ДЗ „Сав
ски венац“, а посебну захвалност  упућујем руководству, лекарима 
и свим здравственим радницима на посвећености и труду, али и 
грађанима на великом одзиву и интересовању. Задовољство ми је 
што се овакав пројекат први пут организовао баш на Савском вен
цу. Као Општина у сарадњи са здравственим установама са наше те
риторије осму годину заредом организујемо различите бесплатне 
превентивне прегледе са циљем да подстакнемо грађане да редов

но контролишу своје 
здравље. Наставиће
мо и у наредном пе
риоду да водимо од
говорну здравствену 
политику и у са
радњи са здравстве
ним установама са 
наше територије ор
ганизујемо бесплат
не прегледе са 
циљем да грађанима 
скренемо пажњу на 
важност превенције 
и ране дијагностике 
у очувању здравља.“ 
– изјавио је Видовић.

Директор Дома здравља Савски венац Зоран Бекић рекао је да 
су специјализовани тимови по данима спроводили неопходне ак
тивности у циљу превенције различитих болести.

„Имали смо дане предвиђене за превенцију кардиоваскулар
них болести, дијабетеса, очних болести, здравља деце, омладине, 
жена и најстаријих суграђана. За две недеље, колико је „Кућица 
здравља“ била на Савском венцу, урађено је готово 4000 прегледа 
,од чега 1000 ултразвучних прегледа. Велики одзив грађана нам је још једном показао колико су заинтересо
вани за очување свог здравља, а њихове похвале мотивишу да наставимо и даље.“ – истакао је Бекић.

www.savskivenac.rs
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у сарадњи са
О П Ш Т И Н А  С А В С К И  В Е Н А Ц  

П О Т П И С А Л А  У ГО В О Р  О  С У Ф И Н А Н С И РА ЊУ  П Р О Г РА М А 
Е Н Е Р Г Е ТС К Е  С А Н А Ц И Ј Е  Д О М АЋ И Н С ТА В А

Министарка рударства и 
енергетике Дубравка 

Ђедовић Хандановић уручи
ла је уговоре о суфинанси
рању програма енергетске 
санације породичних кућа 
и станова  у 131 локалној са
моуправи, а испред ГО Сав
ски венац уговор је потписао 
председник Скупштине Стра
хиња Кукић.

„У оквиру пројекта „Чиста 
енергија и енергетска ефи
касност за грађане у Србији“, 
Министарство ће за ове суб
венције издвојити једну ми
лијарду, а општине односно 
локалне самоуправе 800 ми
лиона динара“, навела је ми
нистарка Ђедовић.

„Енергетска ефикасност 
се тиче свих нас, не само др
жаве и Владе, већ свих вас 
–  јединица локалних само
управа, општина, градова, 
индустрије, привреде малих 
и великих предузећа. Овај 
конкурс спроводимо трећу 
годину заредом, а први пут на 
овом јавном позиву грађани 
могу да добију и до 65 одсто 
субвенције, ако се пријаве за више од једне мере“, рекла је Ђедовић нагласивши да ова помоћ 
грађанима да замене врата, прозоре, поставе изолацију, уграде ефикасне котлове и поставе 
соларне панеле, представља заједнички рад на енергетској транзицији.

Председник Скупштине ГО Савски венац Страхиња Кукић истакао је да већ други пут општи
на Савски венац учествује у овом великом пројекту са циљем да помогне грађанима и до
маћинствима у смањењу потрошње електричне и топлотне енергије.

„Ово је значајан пројекат и веома важан корак и за локалну самоуправу и за државу, и ди
ректна корист и уштеда за грађане, јер ће омогућити да се смањи потрошња топлотне енер
гије, као и рачуни крајњих корисника. Циљ програма је  суфинасирање замене дотрајале сто
ларије за домаћинства на територији општине. Сам начин споровођења програма енергетске 
санације на територији ГО Савски венац биће путем јавног конкурса на који ће грађани моћи 
да се пријаве“, изјавио је Кукић.
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ЗАБАВНО - РЕКРЕАТИВНИ ПРОГРАМ НА САВСКОМ ВЕНЦУ „ДЕЧЈЕ ЛЕТЊЕ ИГРЕ” 
ВЕЛИКИ БРОЈ ДЕЦЕ БИО JE ДЕО ЗАБАВНЕ МАНИФЕСТАЦИЈЕ  

У ТОПЧИДЕРСКОМ ПАРКУ

Општина Савски венац и овог лета организовала је 
богат културноуметнички и забавни програм за 

најмлађе у оквиру манифестације „Дечје летње игре“. 
Манифестација се одржавала сваке суботе и недеље 
у трајању од месец дана, испред Конака кнеза Мило
ша у Топчидерском парку, у поподневним сатима, а 
улаз и сви садржаји били су бесплатни. Малишани 
су имали прилику да уживају у мноштву најразличи
тијих активности – позоришним представама, музич
козабавном програму, спортским, плесним и ликов
ним радионицама кроз које су их водили аниматори 
и уметници. У склопу програма обезбеђени су и за
бавни реквизити за децу, а малишани су се радо дру
жили и са маскотама фестивала и аниматорима који 
су осликавали дечја лица. „Дечје летње игре“ се орга
низују са циљем да деца своје слободно време про
веду квалитетно и да кроз забаву, игру и дружење 
стекну нове вештине и знања и развијају креатив
ност. Општина Савски венац велику пажњу посвећује 
својим најмлађим суграђанима и њиховом што квалитетнијем одрастању. Током целе године организују се кул
турноуметничке и забавне манифестације, у којима кроз интерактиван програм ужива велики број малишана.

ПОТПИСАНИ УГОВОРИ О ПОМОЋИ ИЗБЕГЛИЦАМА И ИНТЕРНО РАСЕЉЕНИМ 
ЛИЦИМА НА САВСКОМ ВЕНЦУ

Председник Градске општине Савски венац 
Милош Видовић и комесарка за избеглице 

и миграције Републике Србије Наташа Стани
сављевић потписали су уговорe о сарадњи који 
су намењени побољшању услова становања ин
терно расељених лица док су у расељеништву 
и решавању стамбених потреба избеглица која 
живе у неформалном колективном центру на 
територији Савског венца. У току ове године 
потписано је укупно пет уговора који ће бити 
реализовани кроз доделу помоћи у виду купо
вине три сеоске куће са окућницом, као и кроз 
доделу грађевинског и другог материјала и оп
реме за поправку или њихову адаптацију.

Помоћ која се овим путем додељује пред
виђена је за куповину сеоских кућа са окућ
ницом, као и за грађевински материјал за 

поправку или адаптацију предметне сеоске куће. Захваљујући Уговору о сарадњи са Комесаријатом у циљу 
реализације помоћи лица са боравиштем на Савском венцу, Општина овај пројекат спроводи већ неколико 
година заредом, и у пројекту учествује сопственим средствима у износу од најмање 10%.

Комесаријат је у току ове године подржао Градску општину Савски венац определивши јој 8.865.000 динара 
као помоћ за стамбено решавање питања избеглица и побољшање услова живота интерно расељених лица 
док су у расељеништву, док је Општина као своје учешће издвојила 985.000 динара. Реализација ових уговора 
се очекује у наредних годину дана, а заједнички циљ ће остати рад на побољшању социјалноекономских ус
лова грађана кроз програме за трајно решавање стамбеног питања и економско осамостаљивање и оснажи
вање најугроженијих породица на територији ГО Савски венац.

ПРЕДСЕДНИК ОПШТИНЕ МИЛОШ ВИДОВИЋ ПРИСУСТВОВАО ОПРОШТАЈНОМ 
ПРИЈЕМУ АМБАСАДОРКЕ НР КИНЕ ЧЕН БО

Амбасадорка Народне Републике Кине у Србији Њ. E. госпођа Чен Бо приредила је опроштајни пријем пово
дом завршетка свог манданта у Србији.

Свечаности у кинеској резиденцији на Дедињу присуствовао је председник општине Савски венац Милош 
Видовић који је овом приликом амбасадорки захвалио на досадашњој успешној сарадњи и свему што је за 
време свог мандата учинила за Савски венац.

„Задовољство је било заједнички радити на реализацији пројеката попут комплетног реновирања игра
лишта за децу у оквиру ДКЦ 
„Мајдан“ за шта је Амбасада 
Кине обезбедила средства. 
Сарадња Савског венца са 
пријатељима из Кине започе
та је 2018. године када је наша 
Општина угостила делегацију 
кинеског града Лишуи и пот
писан је Споразум о сарадњи. 
Хвала амбасадорки на труду, 
залагању и доприносу у јачању 
пријатељских односа наша 
два народа и две земље и 
овом приликом желим јој пуно 
среће и успеха у даљој карије
ри“, поручио је Видовић.

Опроштајном пријему 
присуствовао је председник 
Србије Александар Вучић, 
представници дипломатског 
кора у Србији и бројне високе 
званице.
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Четврти Летњи спорт
ски камп за децу ор

ганизован је ове године 
за 225 деце из основних 
школа са Савског венца. 
У организацији Градске 
општине Савски венац 
и Савеза спортова Сав
ски венац, ученици од 
првог до четвртог раз
реда били су у прилици 
да се опробају у великом 
броју спортова, као што 
су: рукомет, шах, атле
тика, бокс, рагби, стони 
тенис, латино плес, хокеј 
на трави, карате, фудбал, 
одбојка, рвање, кошарка, 
мачевање, џудо, бицикли
зам, тенис, логоровање, 
корективно вежбање, али 
и да узму учешће у турни
рима и креативним ради
оницама.

Учесници кампа посетили су Војну академију, а припадници МУПа Београд су за децу одржали заједнич
ку активност под називом „Наша безбедност” током које су их упознали са наставним, спортским и култур
ним капацитетима. Након презентације наставних програма који се изучавају на Војној академији обишли 
су споменсобу, у којој је представљена историја Војне академије дуга скоро два века, од оснивања 1850. 

године до данас. Посебну пажњу 
привукао је бродски симулатор, 
а имали су прилику да се упознају 
и са кабинетом моторних возила 
и спортским центром. Ова посета 
Војној академији била је не само 
едукативна, већ и инспиративна 
за младе госте да боље разумеју 
улогу и значај војног образовања. 
Посета је оставила снажан утисак 
на све присутне и подстакла мно
ге да размисле о својим будућим 
интересовањима.

Ученици су показали изузетно 
интересовање како за планетар
но популарне спортове, тако и 
за спортове са којима су се кроз 
овај камп упознали први пут, а 
кроз дружење и забаву имали су 
прилику да остваре повезаност 
са спортом као здравом навиком, 
што знатно може да допринесе 
квалитетном одрастању и развоју. 
Општина Савски венац наставља 
да брине о својим најмлађим суг
рађанима и креира садржајe у 
складу са њиховим потребама, 
а све у циљу да им као заједни
ца обезбедимо безбедно, лепо и 
здраво детињство.

„БЕОГРАДСКИ КАРНЕВАЛ БРОДОВА 2023“ НА САВСКОМ ВЕНЦУ

Туристичка организација 
ГО Савски венац предста

вила је своју туристичку по
нуду и потенцијале општине 
Савски венац на овогодишњој 
манифестацији „Београдски 
карневал бродова 2023“ коју 
организује Туристичка органи
зација Београда.

Забављачи, аниматори, дечје 
радионице, базар, концерти по
знатих извођача  део су једин
ствене карневалске атмосфере 
коју Туристичка организација 
Београда већ скоро две деце
није поклања Београђанима и 
гостима наше престонице, чи
нећи да најлепша слика Београ
да буде послата у свет.

Осамнаести по реду фести
вал одржан je 8. јула на Сава 

Променади, а догађају су поред великог броја Београђана и других посетилаца присуствовале  чланица Већа 
ГО Савски венац Ана Маринковић и директорка ТО ГО Савски венац Симона Поповић.

Осим ревијалног дела са бродовима на реци организован је и културнозабавни програм на обали. 
Циљ карневала је да скрене пажњу туриста и Београђана на реке и приобаље.

ОБЕЛЕЖЕНА СЛАВА ОПШТИНЕ САВСКИ ВЕНАЦ –  
СВЕТИ СТЕФАН, ДЕСПОТ СРПСКИ

У Свечаној сали Oпштине Савски венац 1. августа обележена је слава oпштине – Свети Стефан,  Деспот Срп
ски.  Домаћин славе био је председник Скупштине општине Страхиња Кукић, који је заједно са председ

ником Милошем Видовићем и парохом Вазнесењске цркве у Београду Драганом Радовановићем преломио 
славски колач. Традиционално ломљење славског колача обављено је у присуству oпштинског руководства, 
запослених, пријатеља општине и других уважених гостију.

Српска православна црква на овај датум слави Светог Стефана Лазаревића, деспота српског, заједно са 
његовом мајком, Светом кнегињом Милицом, монахињом Евгенијом. Деспот Стефан Лазаревић је био син и 
наследник светог српског кнеза Лазара Хребељановића, који је погинуо у бици са Турцима на Косову 1389. 
године, и кнегиње Милице. На 
почетку своје владавине (1393. 
године) Стефан је носио титулу 
кнеза. Српски деспот је постао 
1402. године, a 1403. прогла
сио је Београд главним градом 
и увео га у ред важних европ
ских књижевних центара. Дес
пот Стефан Лазаревић важио је 
за изузетно доброг војсковођу 
и витеза и сматра се једним од 
највећих српских књижевника 
средњег века о чему говори 
и његово најпознатије дело 
„Слово љубве“.

Мошти Светог Стефана, дес
пота српског данас се налазе у 
манастиру Копорин, близу Ве
лике Плане, који је уједно и за
дужбина Стефана Лазаревића.
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Д А Н И  И С И Д О Р Е  С Е К УЛ И Ћ  У  К У Ћ И  К РА Љ А  П Е Т РА

Г радска општина Савски венац приредила је у Кући 
краља Петра манифестацију „Дани Исидоре Се

кулић“ у част ове велике књижевнице и прве жене 
академика, на којој je свечано урученa награда „Иси
дора Секулић” за 2022. годину књижевнику Драгану 
Стојановићу за књигу „Трипл Даблин“, објављену у 
издању издавачке куће „Досијестудио“ из Београда.

Добитнику jе новчану награду уручио члан Већа 
ГО Савски венац Дејан Герић, а повељу и плакету чла
ница општинског већа Ана Маринковић. Признање 
књижевницима, Општина Савски венац је доделила 
за успешно књижевно дело остварено у жанровима 
којима се бавила Исидора Секулић, а које је написано 
на српском језику и објављено у Србији током 2022. 
године. Жири за доделу књижевне награде „Исидора 
Секулић“ у саставу: Петар В. Арбутина (председник), 

Лаура Барна и проф. др Добривоје Станојевић саопштио је да су на конкурс пристигла 43 књижевна дела, 
а једногласном одлуком чланова жирија награда која носи име велике књижевнице припала је заслуженом 
добитнику.

ПРОГРАМ У К У ЋИ КРА ЉА ПЕТРА

ИЗЛОЖБА  
„ПЕРО АРТ” ЦЕНТРА

Образовни центар „Перо Арт“ одржао је још једну 
успешну изложбу својих полазника. На изложби су се 
представили полазници сликања, иконописа, аква
рела, стрипа, као сликање за младе. Овогодишњу из
ложбу, поред великог броја излагача, карактерисао 
је и велики број посетилаца. На изложби су се могли 
видети радови изузетно талентованих како старијих 
тако и најмлађих полазника.

ИСИДОРА НАС СЛУША 

У склопу пројекта „Исидора нас слуша“ 
одржано је још једно фантастично књи
жевно вече под називом „Завичај у језику“ 
уз значајан број посетилаца, љубитеља 
књижевности. Књижевно дело су предста
вили Милан Пеца Николић, писац, Алек
сандар Максим Поповић, уредник и писац 
и Лаура Барна, ауторка пројекта.

КОНЦЕРТ  
МУЗИЧКЕ ШКОЛЕ  

„ДАВОРИН ЈЕНКО” 

Музичка школа „Даворин Јенко” об
радовала је и овог пута све посетио
це изванредним концертом Ансамбла 
мла дих хармоникаша.
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култура надохват руке 
Бројни културно-уметнички догађаји су овог лета организовани на Савском венцу, у пријатном 
амбијенту Куће краља Петра. Изложба „Перо Арт“ центра, књижевно вече „Исидора нас слуша“, 

концерт музичке школе „Даворин Јенко“, манифестација „Дан књиге“, концерт балетског студиа 
„Адађо“, радионице „Међугенерацијског волонтерског центра“ само су неки од догађаја.

Манифестација је трајала два дана, a програм је уприличен наступом Музичке школе „Даворин 
Јенко“, чији су представници све присутне забавили извођењем музичких нумера на клавиру 

и виолини. Такође, током свечаности су посетиоцима представљени цитати најзначајнијих 
Исидориних дела које је уприличила Катарина Масоничић прочитавши Исидорин есеј „О култури“  

и тиме отворила ово вече посвећено Исидори и њеним чувеним чајанкама.

Општина Савски венац негује традицију сећања на Исидору Секулић, јер као што њена дела 
трају и трајаће вековима, тако и књижевна награда, поводом које се традиционално организује 
ова манифестација, постоји већ 50 година и представља значајан допринос култури и српском 

књижевном стваралаштву.
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ДАН КЊИГЕ 

У организацији Општинског одбо
ра удружења потомака ратника Србије 
1912–1920. Савски венац „Војвода Жи
војин Мишић“ одржана је манифестација 
под називом „ДАН КЊИГЕ“. Том прили
ком представљена  је књига „Ћирилица“ 
аутора Зорана Митића. Гости на том до
гађају биле су групе ученика са својим 
наставницима из основних школа са 
територије oпштине Савски венац: ОШ 
„Војвода Живојин Мишић“, ОШ „Стефан 
Немања“ и ОШ „Петар Петровић Његош“. 
Догађај је употпунио културноуметнич
ки програм у извођењу КУД „Српска тра
диција“. Свим ученицима и наставници
ма уручене су књиге на поклон.

КОНЦЕРТ  
БАЛЕТСКОГ СТУДИЈА 

 „АДАЂО”

И ове године сви посетиоци су имали 
част да уживају у својеврсном спектаклу 
полазника балетског студија „АДАЂО“. 
Балерине старости од 3 до 16 година 
представиле су се изведбама својих ба
летских тачака.

МЕЂУГЕНЕРАЦИЈСКИ 
ВОЛОНТЕРСКИ ЦЕНТАР 

Међугенерацијски волонтерски цен
тар, удружење које окупља људе свих 
старосних доби у сарадњи са Кућом 
краља Петра организовало је низ ра
дионица и активности као припрему за 
своју хуманитарну изложбу, која се одр
жава током октобра месеца у оквиру 
Међународног дана старих.

БЕСПЛАТНИ ПРЕВЕНТИВНИ ЗДРАВСТВЕНИ ПРЕГЛЕДИ   
ЗА ГРАЂАНЕ САВСКОГ ВЕНЦА

Градска општина Савски венац у сарадњи са Заводом за здравствену заштиту рад
ника „Железнице Србије“ и Домом здравља „Савски венац“ редовно организује 

бесплатне превентивне здравствене прегледе за грађане Савског венца. Наши суг
рађани су били у прилици да обаве ултразвук абдомена, преглед стоматолога и ук
лањање каменца, док су у оквиру пројекта „Кућица здравља“ били доступни прегле
ди педијатра, физијатра, офталмолога, као и ултразвук дојке, крвних судова, штитне 
жлезде. 

Циљ бесплатних превентивних прегледа које организује Градска општина Савски 
венац је пружање једнаких могућности свим грађанима са територије општине да 
посете лекара и превенцијом очувају своје здравље. Овим активностима желимо да 
подстакнемо све грађане да редовно иду на контролне прегледе код лекара, јер пре
вентива је пола здравља.  

www.savskivenac.rs



БЕСПЛАТНА ШКОЛА РВАЊА

Градска општина Савски венац 
у сарадњи са Рвачким клубом 
„Црвена звезда” организује 
бесплатну школу рвања за децу 
основношколског узраста са 
територије Савског венца.
 Пријаве на тел. 065/999-49-65.

БЕСПЛАТНА ШКОЛА СТРЕЉАШТВА

Градска општина Савски венац у 
сарадњи са Стрељачким клубом 
„Партизан” организује бесплатну 
школу стрељаштва за децу 
основношколског узраста са 
територије  
Савског венца.
Пријаве на тел. 065/2233-049.

БЕСПЛАТНА ШКОЛА КАРАТЕА У САРАДЊИ  
СА КАРАТЕ КЛУБОМ „ДИПЛОМАТИК”

Градска општина Савски венац у сарадњи са Карате 
клубом „Дипломатик” организује бесплатну школу 
каратеа за децу са територије Савског венца.
Пријаве на тел. 063/288-244.

БЕСПЛАТНА ШКОЛА КОШАРКЕ У САРАДЊИ 
СА ПОКРЕТОМ ЗА ЖЕНСКУ КОШАРКУ 
„МАРИНА МАЉКОВИЋ”

Градска општина Савски 
венац у сарадњи са Покретом 
за женску кошарку  
„Марина Маљковић” 
организује бесплатну школу 
кошарке за девојчице 
основношколског узраста са 
територије Савског венца.
Пријаве на тел. 065/454-5277.

БЕСПЛАТНА ШКОЛА КОШАРКЕ  
У САРАДЊИ СА КОШАРКАШКИМ КЛУБОМ 
„SVB BASKETBALL CLUB” 

Градска општина Савски венац у 
сарадњи са Кошаркашким клубом 
„SVB BASKETBALL CLUB” организује 
бесплатну школу кошарке за децу са 
територије Савског венца.
Пријаве на тел. 061/689-2810.

БЕСПЛАТНА ШКОЛА ПЛЕСА  
У САРАДЊИ СА СОКОЛСКИМ ДРУШТВОМ 
„БЕОГРАД – МАТИЦА”

Градска општина Савски венац у сарадњи са 
Соколским друштвом „Београд“ Матица  
организује бесплатну школу плеса  
за старије особе са територије Савског венца.
Пријаве на тел. 063/241-338.

БЕСПЛАТНА ШКОЛА МАЧЕВАЊА
Градска општина Савски венац у сарадњи са 
Београдским клубом мачевања 
„Железничар” организује 
бесплатну школу стрељаштва за 
децу основношколског узраста са 
територије Савског венац која се 
организује у просторијама ДКЦ 
„Мајдан“.
Пријаве на тел. 069/285-1453.

БЕСПЛАТНИ ЧАСОВИ ЈОГЕ
Градска општина Савски 
венац организује бесплатне 
часове јоге за категорију 
лица 50+ са територије 
Савског венца у ДКЦ 
“Мајдан”. Пријаве на тел: 
011/2061-824 или 2061-766.

www.savskivenac.rs

бесплатни програми
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Информатор о раду и животу Градске општине Савски венац

РУКОВОДСТВО ОПШТИНЕ
Милош Видовић, председник: 2061769, факс: 2061899
Урош Трипковић, заменик председника: 2061769

ПОМОЋНИЦИ ПРЕДСЕДНИКА ОПШТИНЕ
Радана Бодирога Аврамовић: 2061800
Катарина Лукић: 2061800

ЧЛАНОВИ ВЕЋА ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ
Владимир Павловић: 3615382, 3615388, 3615390
Дејан Герић: 3615382, 3615388, 3615390
Славица Трнинић: 3615382, 3615388, 3615390
Љубомир Ловре: 3615382, 3615388, 3615390
Зоран Коцић: 3615382, 3615388, 3615390
Владимир Новаковић: 3615382, 3615388, 3615390
Ана Маринковић: 3615382, 3615388, 3615390

СКУПШТИНА ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ
Страхиња Кукић, председник: 3615382, 3615388
Филип Матковић, заменик председника: 3615388
Тања Савић, секретар: 2061869
Сања Еминовски, заменик секретара: 3615388

УПРАВА ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ
Марија Сушић, начелница Управе: 2061800
Владимир Јовановић, заменик начелнице: 2061800

ОДЕЉЕЊЕ ЗА ОПШТУ УПРАВУ
Шеф Одсека за послове писарнице: 2061853
Одсек за људске ресурсе: 2061719

ОДЕЉЕЊЕ ЗА ДРУШТВЕНЕ ДЕЛАТНОСТИ
Јелена Ћурувија, начелница: 2061766
Шеф Одсека за друштвене делатности: 2061766
Одсек за културу: 2061887

ОДЕЉЕЊЕ ЗА ГРАЂЕВИНСКЕ, КОМУНАЛНЕ И 
ИМОВИНСКО-ПРАВНЕ ПОСЛОВЕ
Александра Петрић, начелница: 2061805
Шеф Одсека за имовинскоправне послове: 2061834

ОДЕЉЕЊЕ ЗА ИНСПЕКЦИЈСКЕ ПОСЛОВЕ
Зорица Којић, начелница: 2061791

ОДЕЉЕЊЕ ЗА ОЗАКОЊЕЊЕ ОБЈЕКАТА
Славиша Милић, начелник: 2061782, 2061732

ОДЕЉЕЊЕ ЗА ПРОЈЕКТЕ РАЗВОЈА
Владимир Настић, начелник: 2061752
Шеф Одсека за заједничке послове: 2061752
Шеф Одсека за комуналне делатности: 2061797
Шеф Одсека за инвестиционе пројекте: 2061738

ОДЕЉЕЊЕ ЗА ФИНАНСИЈЕ
Мирјана Јанковић, начелница: 2061817
Шеф Одсека за финансије: 2061819
Шеф Одсека за буџет и трезор: 2061748 

ОДЕЉЕЊЕ ЗА ЈАВНЕ НАБАВКЕ
Контакт: 2061740

ОДЕЉЕЊЕ ЗА СКУПШТИНСКЕ ПОСЛОВЕ
Дуња Хаџић, начелница: 2061800

ПРАВНА ПОМОЋ
Јелена Кадовић: 2061729

ЛОКАЛНИ ОМБУДСМАН
Светислав Миловановић: 3615380

ПРАВОБРАНИЛАШТВО  
Градско правобранилаштво града Београда 
Одељење за градске општине: Врачар, Звездара, 
Палилула, Савски венац, Стари град
Писарница: 2061894
Заменици градског правобраниоца: 2061891

Градска управа града Београда  
Секретаријат за управу 
Одељење за лична стања грађана, вођење 
матичних књига и изборна права Савски венац
Гордана Милановић, начелница: 2061715

Пријава беба: 
ГАК ,,Народни фронт”: 2061723, 2061724
ГАК ,,Вишеградска” и КБЦ ,,Др Драгиша Мишовић” 
Дедиње: 2061717, 2061718

Заказивање венчања и упис у матичну књигу 
венчаних, констатације бракова и развода:  
2061730, 2061731

Исправке у матичним књигама:  
2061726, 2061727 
Књига умрлих: 2061728

Градска управа града Београда
Секретаријат за јавне приходе
Одељење Савски венац
Јелена Ивезић, начелница:  
2061901, 2061763, 2061902

ДКЦ Мајдан 
Козјачка 35, 3692645

Кућа краља Петра I
Васе Пелагића 40, 2652986, 064/8616976

Туристичка организација ГО Савски венац
Немањина 3, 4032249, 4032250

важни телефони
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Пратите рад 
и активности 
Градске општине на 
друштвеним мрежама. 

Оставите поруку 
или коментар
сугеришите,
предложите.

Пишите нам, 
питајте нас,
оцените наш рад 
- ми смо ту 
  због вас!

Све информације у вези c остваривањем својих права и одговоре на друга 

питања из делокруга Градске општине грађани могу добити преко имејла:  

pitanja@savskivenac.rs. 

Информације о Градској општини Савски венац можете наћи и на веб-сајту: 

www.savskivenac.rs.

gosavskivenac

opstina_savski_venac

www.savskivenac.rs


